
Årsberetning for Elverum-Åmot AUF 2021 
 
Året 2021 har igjen vært et veldig annerledes år. Korona har tvunget oss til å tenke nytt, og 
det har gitt oss en del uheldige utfordringer. Vi har dog forsøkt som best å opprettholde et 
visst aktivitetsnivå for våre medlemmer, men noen begrensninger har det vært. På grunn av 
uforutsigbarheten dette året har ført med seg har det til tider vært vanskelig å planlegge 
møter, og dette gikk spesielt utover den tradisjonelle juleavslutningen på Gråberg som i år 
ble avlyst. Det har også vært krevende å aktivisere nye medlemmer når man aldri har kunnet 
møttes ansikt-til-ansikt.  
 
Medlemstallet i 2021 er 24 betalende medlemmer, en nedgang på 17 fra året før. Styret i 
Elverum-Åmot AUF har bestått av Thea Sandberg Bråten som leder, Anndrine Lund som 
nestleder med økonomiansvar, Vebjørn Skirbekk Sagmoen, Bjørn Kristian Eide, Maja 
Cvetkovic, Nina Cvetkovic og Kaltun Ahmed som styremedlemmer,  
 
Elverum-Åmot AUF har vært godt representert komiteer og styrer.  
 

- Vi har hatt representanter i styret i både Elverum AP og Åmot AP 
- Anndrine har møtt fast kommunestyret Åmot  
- Vebjørn møtt fast kommunestyret i Elverum  
- Maja har vært leder for feminisme-, antirasisme og inkludering i AUF i Innlandet 
- Bjørn Kristian har vært vara i styret i AUF i Innlandet, før han tok over som leder for 

klima og miljø i AUF i Innlandet  
 
Vi har også deltatt på diverse arrangementer og møter.  
- Vi har hatt styremøte hver måned  
- I januar og februar deltok vi på årsmøter i AUF i Innlandet, Åmot AP og Elverum AP  
- Vi hadde et digitalt arrangement på kvinnedagen sammen med Åmot AP 
- 1. mai ble arrangert digitalt av AUF, Arbeiderpartiet og LO, så i år deltok vi hver for oss  
- 6. mai arrangerte vi visning av filmen «Generasjon Utøya» sammen med Elverum 
arbeiderparti og Movies on War 
- I juni deltok vi på AUF i Innlandets representantskap  
- 22.Juli markerte vi ti år siden terroren som skjedde på Utøya. Leder Thea holdt minnetale i 
Elverum, og styremedlem Maja holdt en i Åmot. Her fikk alle som deltok en rose å slippe ned 
Glomma. Markeringene ble veldig minneverdige. 
- I august arrangerte vi Pride i Elverum. Det ble en stor suksess  
- I november hadde vi digitalt temamøte om den internasjonale mannsdagen, med Maja som 
innleder 
- Ellers har vi hatt en rekke spennende temamøter med en bred variasjon av temaer og 
innledere 
 
 
Året ellers har båret preg av situasjonen vi har vært i. Vi har ikke vært på skolebesøk, men vi 
har hatt en solid innsats på valgkamp og etterverving, slik at så mange som mulig av våre 
medlemmer fikk betalt sin kontingent. Tradisjonelle medier har, i tillegg til sosiale medier, 
blitt flittig brukt, og vi har hatt flere leserinnlegg på trykk blant annet om eksamen, 22.juli og 



likestilling. Vi har også deltatt på arrangementer i regi av fylkeslaget og kommunepartiene, 
der det har vært både fysiske og digitale møter.  
 
Vi håper at 2022 vil bli et mer normalt år, slik at vi igjen kan samles på fysiske møter og få 
enda mer aktivitet. Vi takker for året som har gått, og håper på et enda bedre 2022!  
 
Vennlig hilsen styret i Elverum-Åmot AUF 


